
Protok6t sporzqdzony z posiedzenia Komisji Bud2etu i Finans6w w dniu r.7
czerwca 2019r. Posiedzenie rozpoczqfo siq o godz.16:00 .Zako6czylo o
godz.19:40

L. Otwarcie posiedzenia komisji stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Przewodniczqca Komisji pani Ewa Mak6wka dokonala otwarcia posiedzenia.
Powitaia czlonk6w komisji oraz zaproszonych go6ci zgodnie z zalqczonq listq
obecnoici.

Na podstawie zalqczonej listy obecno5ci stwierdzila kworum.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqca Komisji odczytala porzqdek posiedzenia, kt6ry ka2dy radny
otrzymal .Zaproponowala aby zamienii kolejno5i porzqdku obrad i po
Programie Profilaktyki i Rozwiqzywania problem6w Alkoholowych przesunqi
pkt.13,14 i L5 a pozostafe punkty realizowad bez zmian jak w otrzymanym
porzqdku.

Nastqpnie zarzqdzila glosowanie nad otrzymanym porzqdkiem posiedzenia
komisji wraz z propozyciq przesuniqcia pkt.13 ,14 i 15. w drodze glosowania
porzqdek posiedzenia komisji.

3. Przyjqcie protok6lu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za przyiqciem protokotu z poprzedniego
posiedzenia komisji.

W drodze gtosowania protok6l przyjqto jednoglo5nie.

4. Wydanie opinii o sprawozdaniu z dziatalno6ci merytoryczno-finansowej
Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej w Bolestawcu za rok 20j.g

Przewodniczqca komisji przystqpuje do rozpatrzenia sprawozdania i

otwiera dyskusjq .

\
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Radny Maciejewski w sprawozdaniu wykazane sq 22 rodziny bezrobotne
W zwiqzku z tym radny pyta czy te osoby nie chcq pracowai czy nie
mogq.

Kierownik GOPS odpowiada ,2e sE to rodziny dlugotrwale bezrobotne,
matki z dzieimi kt6rych nie mo2na skierowai do pracy.

Przewodniczqcy Rady ile jest opiekunek dla os6b starszych.
Kierownik odpowiada, 2e dwie Pani Szczepaniak Lidia i Zimoch Dorota.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za pozytywnE ocenE sprawozdania z

dzialalno3ci merytoryczno-finansowej GOPS za 2018 r. i zarzqdza glosowanie w
wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

5. Ocena zasob6w pomocy spolecznej.

Kierownik GOPS informuje co zawiera dokument oceny zasobu pomocy

spotecznej. Podkre5la ,2e jest spadek zasitk6w celowych i okresowych.

Przewodniczqca komisji pyta o caritas czemu do Slupi skierowano osobq poza

wojew6dztwem,a nie w t6dzkim .

Kierownik odpowiada,2e powiat zawiera umowq z caritasem.

Komisja w drodze giosowania pozytywnie ocenita zasoby pomocy spotecznej.

6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Gminnego Zespoiu Interdyscyplinarnego w

Bolestawcu za rok 2018.

Kierownik GOPS informuje, 2e w sklad Zespolu wchodzi policja
pracownik GOPS bqdzie uzupetnienie o pielqgniarkq 5rodowiskowq
pedagog szkolny,cztonek przedszkola samorzqdowego.

Zesp6l monitoruje rodzinq w kt6rej zgloszony jest problem przemocy.

Gl6wnym powodem przemocy jest alkohol i w takim przypadku zesp6t kieruje

osobq do Komisji ds. rozwiazywania problem6w alkoholowych.
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Asystent rodziny natomiast pracuje z rodzinE .Jak nastqpi poprawa to siq
rozstaje.

Glosowanie kto jest za przyjqciem przedstawionego sprawozdania z

dziaialno6ci Zespoiu Interdyscyplinarnego.
W drodze gtosowania sprawozdanie przyjqto jednogto6nie.

7. Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy
zastqpczej za rok 2018.

Kierownik GOPS informuje, 2e jeden asystent ma pod opiekq 7 rodzin.
Wsp6lpracuje z rodzinami gdzie zostaly odebrane dzieci . Z niekt6rymi
rodzinami nie ma wsp6lpracy. Nie mo2na wej5i do domu.

Kierownik GOPS odpowiada, 2e je6liwidzimy,2e co6 siq dzieje to asystent robi
rozpoznanie ijeSli nie ma zagro2enia to zostawia. W przypadku zagro2enia
podejmowana sq d ziata n ia.

Przewodniczqca komisji pyta czy nie ma wiqcej rodzin.

Kierownik GOPS odpowiada ,2e nie ma .

Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego sprawozdanie
przyjqto jed nogtoSn ie.

8. Wydanie opinii w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziala nia
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata
201,9-2022.

Przewodniczqca Komisji prosi o informacjq na temat programu.

Kierownik GOPS informuje,2e w ubieglym roku skoriczyt siq program dlatego
uchwalany jest nowy , zasadniczo ten program niczym nie r62ni siq od
poprzedniego. Przepisy w tym zakresie siq nie zmienily .Te same rodzaje
przemocy .Nale2y skupii siq nad ich wta5ciwq realizacjq.



Przewodniczqca komisji pyta kto jest za przyjqciem programu.

W drodze glosowania sprawozdanie zostato przyjqte jednogfo6nie.

9.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania

z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych za

2018 r.

Petnomocnik ds. rozwiqzywania problem6w alkoholowych informuje,2e

Swietlica w Boleslawcu zostata przeniesiona z GCK do sz koly. N ajgo rsze warunki

lokalowe sq w 5wietlicy w Mieleszynie.

Nie ma punktu konsultacyjnego mo2e by6 a nie musi ustawodawca m6wi ,2e

powinna byi udostqpniona pomoc .Ale o tym mo2na zdecydowai przy planie

na rok 2020,poniewa2 dotychczasowy konsultant zmart.

Obecnemu terapeucie ptacimy za uslugq po przedlo2eniu faktury.

Radny Maciejewski pyta o narkomaniq

Petnomocnik informuje, 2e byty szkolenia z narkomani ,kt6re przeprowadzila

Firma z Krakowa ,wszystkie panie ze szkoty byty przeszkolone. Szkolenie odbyto

siq w Gminnym Centrum Kultury w Boleslawcu trwalo okolo 8 godzin.

Malo byio spotkari komisji dlatego zostaly pieniq2ki na tym paragrafie.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za przyjqciem tego sprawozdania i

zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednogto5nie

9. Sprawozdanie z wykonania bud2etu gminy za rok 2018.

Przewodniczqca Komisji przystqpuje do rozpatrzenia sprawozdania z wykonania

bud2etu Gminy za rok 2018 .

Skarbnik Gminy Pan Jaroslaw Jeziorowski informuje o najwa2niejszych

sprawach zawartych w sprawozdaniu z wykonania bud2etu za rok 2018 ,kt6ry
stanowi zalqcznik do protokolu .
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Om6wit poszczeg6lne tabele .Stwierdzil ,2e zrealizowano 16 zadari

inwestycyjnych opr6cz wykupu gruntu w Mieleszynie o czym m6wi tabela 9.

Tabela 13 m6wi komu udzielono dotacji .

Tabela 5 przedstawia zadania wtasne gminy .Tabela 4 zadania z zakresu

administracji pafstwowej .Tabela 14 dotyczy utrzymania czysto5ci i porzqdku

na terenie gminy .

Skarbnik informuje,2e zadiu2enie w opiece spofecznej to dtu2nicy alimentacyjni
gmina jest tylko podrednikiem tych nale2no6ci. W dziale rodzina to te2 dfu2nicy

a limentacyjni.

Mtyn gospodarczy koszty komornicze oraz podatek VAT zostal uregulowane
czekamy na dokumenty. Po otrzymaniu dokument6w szacunek i przetarg na

sorzeda2.

Zadlu2enia na wodzie sprawy skierowano do komornika.

Windykacja wszystkich nale2noici prowadzona jest zgodnie z prawem.W
pierwszej kolejnoSci upomnienie,nastqpnie komornik.

Skarbnik - pr6bowat mobilizowai komornika i wsp6lnie z w6jtem byt u

komornika w Urzqdzie Skarbowym aby SciqgalnoS6 zadfu2enia byta

skuteczniejsza .Byla rozmowa z jego przeioionym oraz komornikiem i

stwierdzono,2e dziatania sq zgodne z prawem.

Radna Alina Ma5lanka - Wedlug meldunku 750 os6b nie ptaci za Smieci .Trzeba

weryfikowai dekla racje.

Skarbnik odpowiada ,2e powinny byi kontrole.

Skarbnik informuje,2e opinia o sprawozdaniu Regionalnej lzby Obrachunkowej

w todzi jest pozytywna .Udzielajqc jednocze5nie wyja5nienia odno6nie uwagi za

ponoszenie wydatk6w w postaci odsetek stanowiqcych konsekwencje

nieterminowego regulowania zobowiqza6. Uwaga ta byta opisana w

sprawozdaniu z wykonania bud2etu ale RIO nie doczytalo. Sprawa byla w
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sEdzie w kt6rym wygraliSmy proces i czekamy na zwrot nale2no6ci po

uprawomocnieniu siq wyroku. Odsetki pobrano niestusznie wedlug gminy i

sEo u.

Wyja5nit r6wnie2 wskazanie przez RlO,2e Srodki z oplat za Smieci nie mogq byi
wykorzystane na inne cele niezwiQzane z kosztami funkcjonowania systemu

gospodarowania odpadami. Skarbnik stwierdzit ,2e w latach 2Ot4-2018 byl
niedob6r w tym dziale. W roku 2018 nadplata .Skarbnik szczeg6towo wyja6ni tg

sprawq na sesji.

Przewodniczqca Komisji przystqpuje do gfosowania kt6rego wynik jest

nastqpujAcy:

Za glosowato 3 radnych

Przeciw- 0

Wstrzymat siq 1 radny

l0.Wydanie opinii na temat projektu uchwafy w sprawie zmian w bud2ecie

gminy na rok 2019.

Skarbnik gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy na rok 2019.

Z podzialem na wydatki i dochody oraz omawia poszczeg6lne zafqczniki .

Nastqpnie Przewodniczqca Komisji otwiera dyskusjq.

Przewodniczqcy Rady pyta dlaczego przeznaczono Srodki na dach w Mieleszynie

i dlaczego to nie jest w inwestycjach.

Skarbnik odpowiada, 2e nie bylo to zgloszone jako inwestycja.

Przewodniczqca Komisji zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq

pozytywnq jednogloSnie.
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Ll.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmiany wieloletniej

prognozy finansowej Gminy Bolestawiec na lata 2ot9-2023

Skarbnik Gminy informuje,2e zmiany wieloletniej prognozy finansowej

podyktowane sq wprowadzonymi zmianami w bud2ecie gminy '

Zmiana nastqpita w zatqczniku o przedsiqwziqciach pkt'1,2,3 dotacja dla

powiatu, baszty Boleslawiec i lampy solarne.

Nastqpnie Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego

wydano opiniq pozytywnq w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

L2.WVdanie opinii na temat projektu uchwaiy w sprawie okreSlenia

przystank6wkomunikacyjnychnaterenieGminyBoIeslawiec,kt6rych

wtaScicielem lub zarzqdcq jest Gmina Boleslawiec oraz warunk6w i zasad

korzvstania z tYm PrzYstank6w.

W6jt informuje, 2e skoiczyty siq dowozy dzieci do szkoly w zwiqzku z

wygaszeniem gimnazjum .W zwiqzku z tym dow6z do szkoty bqdzie

odbywat siq komunikacjq publicznq przez PKS z kt6rym sq wstqpne

ustalenia. Autobus bqdzie siq zatrzymywal na istniejqcych przystankach.

Nowym przystankiem jest przystanek w Boleslawcu przy szkole ze

wzglqdu na bezpieczeristwo dzieci. Pozostate dwa zgodnie z wykazem do

uchwaly sq istniejqce ale nie byly ujqte w wykazie przystank6w

gminnych.

Przewodniczqca Komisji pyta czy sE pytania bqdZ uwagi' W zwiqzku z

brakiem pytai zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq

pozytywnE jed nogtoSnie.

13.Wydanieopiniinatematprojektuuchwatywsprawiewyra2eniazgodyna
wykup nieruchomo5ci gruntowej dzialki nr 134/1 obrqbu Chr66cin z

przeznaczeniem na powigkszenie sqsiedniej nieruchomo5ci'

W6jt Gminy informuje, 2e ten grunt chce wykupii pod drogq w

Chr6Scinie aby miata polqczenie z drogq powiatowq '
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Przewodniczqcy Rady - wykup ten m6gt nastqpii zarzqdzeniem w6jta ale

2eby nie byto podejrzei poniewa2 wykup dotyczy radnego dlatego ten

projekt uchwaty.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wykupem tego gruntu.

W drodze glosowania wyra2ono zgodq na wykup gruntu jednoglo6nie.

14.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie uchylenia uchwaty

Nr V/38/2019 Rady Gminy w Bolestawcu w sprawie zmiany uchwaty Nr

XXXV / 198 / 2018 w sprawie regu la mi nu wyna gradza nia na uczycieli

zatrudnionych w szkotach i przedszkolach prowadzonych przez Gminq

Boleslawiec.

W6jt informuje, 2e uchwata musi byi uchylona w zwiqzku btqdnym

wpisaniem numeru uchwaty zmieniajqcej.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za uchyleniem przedmiotowej

uchwaty.

W drodze gtosowania wydano opinie pozytywnq jednogio5nie.

15.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie ustalenia planu

sieci szk6t publicznych prowadzonych przez Gminq Bolestawiec oraz

okreSlenia granic obwod6w szk6i podstawowych od dnia 1 wrze6nia

2Ot9 r.

W6jt Gminy informuje,2e w zwiqzku z wygaszeniem gimnazjum musi nastqpic

ustalenie sieci szk6l publicznych od l wrze5nia 2Ot9 r. stqd ten projekt uchwaly.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wyra2eniem opinii pozytywnej na temat

projektu tej uchwaty.

W drodze gtosowania wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

l6.Wydanie opinii na temat projektu uchwaiy w sprawie przyznawania

stypendi6w za wyniki w nauce lub inne osiqgniqcia dla uczni6w szk6l

podstawowych z terenu gminy Bolestawiec.

W6jt gminy informuje, 2e ta zmiana stypendi6w r6wnie2 podyktowana jest

wygaszeniem gimnazjum.
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Bylo spotkanie z dyrektorami szk6l i ustalono regulamin kt6ry paristwo

otrzymali.

Przewodniczqca Komisji pyta kto to jest za wydaniem opinii pozytywnej w
sprawie uchwalenia stypendi6w dla uczni6w szk6t podstawowych z terenu
gminy Bolestawiec

Na podstawie glosowania wydano opiniq pozytywna jednoglo6nie.

16.Sprawy 162ne.

Przewodniczqcy Rady Gminy czyta pismo od doktor Glinki-Lis w sprawie

zatrzymania mieszkania dla przyszlego lekarza w o5rodku zdrowia.

L7. Zamkniqcie posiedzenia

Przewodniczqca komisji stwierdzita wyczerpanie porzqd ku posiedzenia i

zamknqta obrady.

Protokolowal

Bqben Zdzisfawa

Przewodniczqcy Komisji

Ewa Mak6wka




